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Tréninky mladých hasičů se od listopadu přepnuly na zimní režim. V listopadu proběhlo školení 
vedoucích mladých hasičů. Tímto gratulujeme Tomáši Navrátilovi, který úspěšně složil zkoušky. Viktorie 
Lukešová si osvěžila své znalosti instruktorky. Na začátku sezóny jsme se s mladými hasiči zúčastnili 
závodu požárnické všestrannosti v Tehovci. Také jsme zavítali na orientační soutěž v Třemblatech, odkud 
jsme si přivezli krásné 2. a 4. místo. 

 Máme rádi výzvy, a tak trénujeme na soutěže TFA železný hasič. Je to velmi těžký závod se 
spletitou tratí plnou fyzicky náročných úkolů, jako je například transport bezmála 90kg figuríny a výlez na 
3 metry vysokou bariéru pomocí lana. Téměř všechny úseky musí závodník zvládnout v zásahovém obleku 
s dýchacím přístrojem na zádech. Napoprvé jsme si ze závodů přivezli 7. místo v kategorii dorostenky a 10. 
místo v kategorii muži. 

Na členské schůzi jsme oslavili životní jubilea našich členů Stanislava Kopeckého a Jiřího Bricha. 
Přejeme vám hodně štěstí a zdraví do dalších let bratři, moc si vás vážíme. 

Uspořádali jsme hasičský halloween pro všechny členy sboru. Dlabali jsme dýně, opékali buřty  
a měli jsme i vlastní fotokoutek.  

V říjnu jsme si pro vás připravili sběr železného šrotu, který se náramně vydařil. Posbírali jsme tři 
valníky železa a kovového šrotu. Moc děkujeme za kovový odpad. 

Od 1. září jsme zasahovali u osmi mimořádných událostí, z čehož se jednalo pětkrát o požár, 
dvakrát o technickou pomoc a jednou planý poplach. Mohli jste nás vidět jak visíme na škvoreckém mostě. 
Zde jsme se zdokonalovali ve slaňování a sebejištění, což je nedílnou součástí některých našich zásahů. 
Dohlížel na nás Martin Pol, který nám věnoval i část horolezeckého vybavení, za které jsme velmi vděční. 

A jak dopadla Anketa dobrovolní hasiči roku 2021, do které jsme se přihlásili se zásahem u srážky 
vlaků u Českého Brodu? Na slavnostní vyhlášení jsme se vydali v sestavě: Jan Zálabský, Jan Pšenička, 
Stanislav Kopecký, Ing. Martina Vodičková a Marek Mandík. Když slyším větu: „Na prvním místě se 
umístila jednotka Škvorec.“, málem jsem se složil. Okamžitě mě naplnil pocit štěstí a hrdosti. Roztřese-
nýma rukama jsem přebral trofej v podobě skleněné přilby. Za získanou finanční výhru plánujeme pořídit 
termokameru, která posune profesionalitu našich zásahů zase o kousek dál. Děkujeme všem lidem, kteří 
nám dali hlas a tím nás dostali až k prvnímu místu, nesmírně si toho ceníme. 

Do poštovních schránek se vám jistě dostane PF s naší výjezdovou jednotkou, z druhé strany je 
vypsán seznam akcí, které pro vás připravujeme. Pevně doufám, že se na nich společně potkáme. 

 

       
 

Přeji vám za celou jednotku klidné prožití vánočních svátků a naši návštěvu jen v případě pozvání,  
ne potřeby. 

Jsme tu pro vás, jsme hasiči Škvorec. 

Marek Mandík  
Velitel JSDH a SDH Škvorec 


